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Sent: Tue 4/21/2020 7:42:56 AM

Subject: RE: Interdepartementale afstemming beslisnota Kamervragen luchtverontreiniging en corona voor LNV en VWS

Received: Tue 4/21/2020 7:43:01 AM

Hij gaat zeker niet vandaag, Martin van Rijn wil er meer over weten en daar bel ik morgen mee, we gaan voor vrijdag

Verzonden: dinsdag 21 april 2020 09:40

@minvws.nl>

@rivm.nl>

Onderwerp: RE: Interdepartementale afstemming beslisnota Kamervragen luchtverontreiniging en corona voor LNV en VWS

Hi

Probeerde je net te bellen.

Vorige week met LNV afgesproken dat UGO vandaag ook naar de TK gaat. Maar hun persvoorlichter wil dat nu

ineens niet, omdat er dan een verband wordt gelegd met veehouderij en COVID. Maar onduidelijkheid wat er nu

gaat gebeuren. Afspraak vorige week was dat het dinsdag dus vandaag naar de TK zou gaan.

BEng ervan uit dat UGO er toch nog vandaag uitgaat, maar gisterenavond kreeg ik plots die onderstaande

mail van LNV. Dus heel onduidelijk wat er nu vandaag gaat gebeuren. LNV kon me gisteren en vanochtend ook nog

geen duidelijkheid geven. Net met

[EEE gesproken dat het beter is als het nu vrijdag wordt, maar dan wel echt,
maar onze communicatieadviseurs denken dat het dan weer onzeker is of dat gaat gebeuren. Nieuwsbericht willen

we niet meer aanpassen. Maar als het toch vandaag zou moeten, kan het wel naar de TK volgens hen, maar niet

ideaal hoe het nu gaat. Dus ja, wat gaat er nu gebeuren?

[5a
From: [IEEE EEEovvs.o>

Sent: dinsdag 21 april 2020 07:13

Subject: RE: Interdepartementale afstemming beslisnota Kamervragen luchtverontreiniging en corona voor LNV en VWS

@rivm.nl>

lk ga er morgen met de minister over bellen, hij wil vooral weten waarom het nu uit moet, dus als je daar munitie voor hebt, graag

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)
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